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با حضور مدیرعامل صندوق بازنشستگی 
کشوری و مدیرعامل هلدینگ صبا انرژی؛
پروژه استکر ریکلایمر کارخانه صبا 

فولاد خلیج فارس افتتاح شد

با حضور نعمت الله ترکی مدیرعامل صندوق 
پور  زمان  علیرضا  دکتر  کشوری،  بازنشستگی 
صندوق  گذاری  سرمایه  شرکت  مدیرعامل 
بازنشستگی کشوری )هلدینگ صبا انرژی(، رضا 
مدرس معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
هرمزگان، دکتر احسان دشتیانه مدیرعامل شرکت 
صبا فولاد خلیج فارس و معاونین و مدیران این 
شرکت، پروژه "استکر ریکلایمر" انتقال مواد اولیه 
از طریق نوار نقاله MF03 جهت تغذیه مخزن 
روزانه خط تولید کارخانه صبا فولاد خلیج فارس 

به بهره برداری رسید.
فولاد  صبا  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
خلیج فارس، هدف از اجرای این پروژه، انباشت و 

برداشت گندله به صورت مکانیزه است.
به  توان  می  پروژه  این  های  ویژگی  جمله  از 
بهینه  استفاده  یکنواخت،  برداشت  و  انباشت 
از کل فضای موجود پارک، زیبا سازی دپوهای 
در  برداشت، سرعت عمل  و  انباشت  و محیط 
انباشت و برداشت متریال، جلوگیری از آسیب 

زدگی به محیط زیست، اشاره کرد.
برداشت،  و  انباشت  بردن سطح کیفیت  بالا 
جلوگیری از آسیب های زیست محیطی )گرد و 
غبار و نشتی های مختلف(، حذف هزینه های 
اضافی انباشت و برداشت و بهره مندی ایمنی 
پرسنل در هنگام انباشت و برداشت نیز از مزایای 

طرح به شمار می رود.
از  شایان ذکر است؛ صبا فولاد خلیج فارس 
شرکت های زیرمجموعه شرکت سرمایه گذاری 
صبا  )هلدینگ  کشوری  بازنشستگی  صندوق 
 )HBI( و اولین تولید کننده بریکت گرم )انرژی

در ایران محسوب می شود.
همچون  مهمی  های  مزیت  از  برخورداری 
قرارگیری در منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی 
و فلزی خلیج فارس و بهره مندی از زیرساخت 
های مناسب این منطقه، نزدیکی به راه آهن، 
دسترسی به بنادر مهم کشور و آب های آزاد، 
برخورداری از امکانات حمل و نقل جاده ای و 
نزدیکی به معادن سنگ آهن و گندله سازی، صبا 
فولاد را در زمره صنایع با بهره وری بالا قرار داده 
و به تولیدکننده ای استراتژیک در زمینه صنعت 

فولاد برای کشورمان تبدیل نموده است

کسری آب شرب یزد ۹۰۰لیتر در 
ثانیه است

و  آب  مدیرعامل شرکت  مقدم-  یزد- صادقی 
کسری  با  یزد  شهر  گفت:  یزد  استان  فاضلاب 

۹00لیتر در ثانیه آب شرب مواجه است.
جلال علمدار در نشستی خبری افزود: درحال 
حاضر میزان مصرف آب شرب فقط در شهر یزد 
3 هزار و 300 لیتر در ثانیه است که تنها ۲ هزار و 
۴00 لیتر در ثانیه آن از خط اول و منابع آب داخل 
استان تامین می شود و این امر بحران کمبود آب 
شرب را از چندی پیش در استان به وجود آورده 
به نحوی که در تابستان امسال شاهد افت شدید 
فشار آب در بسیاری از مناطق استان و شهر یزد 
لیتر کم  ادامه داد: حتی یک  ایم. علمدار  بوده 
شدن از آب انتقالی از کوهرنگ، استان را برای 

تامین آب شرب با مشکل مواجه خواهد کرد.
یزد  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
در مورد توزیع عادلانه آب شرب به عنوان یکی 
از سیاست های وزارت نیرو اظهار داشت: اجرای 
طرح رینگ شهری یزد با سرمایه گذاری ۲ هزار و 
۷00 میلیارد تومان آغاز شده و تاکنون ۲0 درصد 
پیشرفت فیزیکی داشته و این این طرح شامل 
ایجاد ۱30 کیلومتر خط انتقال و ساخت ۱3۵ هزار 

مترمکعب مخزن است.
یزد برخی مناطق  بیان کرد: در شهر  علمدار 
از جمله اکرمیه با مشکل جدی در زمینه تامین 
آب شرب مواجه هستند که برای تامین آب این 
منطقه، ۶ حلقه چاه حفر شده و یک باب مخزن 

۵0 هزار مترمکعبی احداث شده است.
وی در مورد آبرسانی به روستاهای استان یزد 
نیز بیان کرد: آبرسانی به ۲۶۶ روستای استان با 
اعتبار هزار و ۲00 میلیارد تومان در سال جاری 
آغاز شده و امیدواریم این طرح را در قالب ۱۸ 

مجتمع آبرسانی اجرایی کنیم.

مراسم بزرگداشت حکیم نظامی در 
اهواز برگزار شد

و  شاعر  نظامی،  حکیم  بزرگداشت  مراسم 
داستان سرای پارسی گوی ایرانی، صبح امروز با 
حضور دکتر شالویی، رییس انجمن آثار و مفاخر 

فرهنگی کشور در اهواز برگزار شد.
و  شاعر  نظامی  حکیم  بزرگداشت  مراسم 
ششم  قرن  ایرانی  گوی  پارسی  سرای  داستان 
هجری قمری به همت اداره کل فرهنگ و ارشاد 

اسلامی خوزستان برگزار شد.
با حضور حجت الاسلام کلاه کج  این مراسم 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی و فرهیختگان 
و صاحبان ادب و شعر در سالن شهید مطهری 

دانشگاه آزاد اسلامی واحد اهواز برگزار شد.
در  شالویی،  محمود  دکتر  مراسم  این  در 
خصوص نقش شعر و ادب فارسی در فرهنگ 
و تمدن ایران سخن گفت و اظهار کرد: حکیم 
نظامی گنجوی یکی از شاعران برجسته ایرانی 
در  داستان سرایی  پیشوای  و  سبک  صاحب  و 

ادبیات پارسی است.
رئیس انجمن آثار و مفاخر فرهنگی کشور، با 
بیان اینکه متاسفانه آنطور که باید به این شاعر 
پارسی گوی پرداخته نشده و کشورهای دیگر در 
تلاش هستند این شاعر را به نام خود ثبت کنند، 
افزود: کشورهایی نظیر ایتالیا چندین سال است 
مجسمه نظامی را طراحی و نصب کردند ولی ما 
تازه در فکر ساخت مجسمه این شاعر در کشور 
افتادیم و به خاطر همین کوتاهی ها دیگر کشورها 
گوی سبقت را در معرفی و شناساندن این شاعر 

از ما ربودند. 
و  پاسداشت  در  است  لازم  دلیل  همین  به 
این  ادبی  و  علمی  وجودی،  ابعاد  شناساندن 
و  باشیم  داشته  بیشتری  اهتمام  ایرانی  شاعر 
در همین راستا از سال گذشته با تشکیل ستاد 
ملی بزرگداشت حکیم نظامی اقدامات در خور 
تقدیری هم در سراسر کشور و هم در عرصه بین 

المللی صورت پذیرفته است.
در این مراسم دکتر قدرت قاسمی پور، عضو 
و  اهواز  چمران  شهید  دانشگاه  علمی  هیئت 
نیز در خصوص نقش و جایگاه  نظامی پژوه، 
نظامی و اشعار وی در حوزه تمدنی ایرانِ  فرهنگی 

سخنانی را ایراد کرد.
شعرخوانی، نقالی خوانی و موسیقی سنتی با 
اقتباس از اشعار نظامی از دیگر بخش های این 

همایش فرهنگی و ادبی بود.
در این مراسم همچنین احکام اعضای جدید 
انجمن آثار و مفاخر فرهنگی استان خوزستان 

توسط دکتر شالویی اهدا شد.

کاهش 68 درصدی بارش های 
بهمن سال جاری نسبت به سال 

گذشته در استان گلستان
ای  منطقه  آب  مطالعات شرکت  دفتر  مدیر 
سال  ماه  بهمن  بارش  میزان  گفت:  گلستان 
جاری در مقایسه با سال گذشته ۶۸.۸ درصد 
درصد   ۵۱ درازمدت  دوره  به  نسبت  و  کاهش 

کاهش نشان می دهد.
حسین دهقان اظهار کرد: طی مدت مهر ماه 
مشابه  مدت  با  مقایسه  در  جاری  ماه  لغایت 
سال گذشته ۲۸ درصد کاهش و نسبت به دوره 

درازمدت ۲۶.۹ درصد کاهش نشان می دهد.
ای  منطقه  آب  مطالعات شرکت  دفتر  مدیر 
اساس  بر  ها  رودخانه  جریان  افزود:  گلستان 
ایستگاه های مبنا در مدت مهر ماه جاری نسبت 
به دوره شاخص در حوضه قره سو ۲.۹ درصد 
کاهش ، در حوضه گرگانرود ۵۵ و نیم درصد 
کاهش و در حوضه خلیج گرگان ۱۵.۸ درصد 
کاهش و در حوضه اترک ۹۸.۹ درصد کاهش 

داشته است.
دهقان بیان کرد: ذخیره آبخوان های کم عمق 
استان در ماه بهمن سال جاری ، در مقایسه 
بهمن سال گذشته ۷۱.۶3 میلیون متر  ماه  با 
مکعب کاهش و در مقایسه با متوسط سی سال 
گذشته  ۲۷0.۸۱میلیون متر مکعب کاهش نشان 
می دهد.وی افزود: ذخیره آبخوان عمیق استان 
مقایسه  در  ماه سال جاری  بهمن  ماه  در  نیز 
متر  میلیون  گذشته ۹.۹3  سال  بهمن  ماه  با 
مکعب کاهش و در مقایسه با متوسط بیست 
سال گذشته ۷۹.۹۶ میلیون متر مکعب کاهش 

نشان می دهد.

وی ادامه داد: امام حسین باور مشترک همه ادیان 
است به عنوان یک الگوی مجاهد برای مبارزه با ظلم 
و حتی مسیحیت و زرتشتی ها هم به امام حسین 

علیه السلام احترام می گذارند.
رئیس جمهور با بیان اینکه این استان و این منطقه 
و  بسیج  و  پاسدار  نیروهای  جانفشانی های  شاهد 
نیروهای مسلح ارتش و سپاه برای امنیت بوده است، 
افزود: جمع شدن امروز ما در اینجا مرهون پاسداران 
هستیم و از ارتش و سپاه تشکر می کنیم. وی با تاکید 
بر اینکه وحدت و انسجام ملی در این منطقه بین 
شیعه و سنی و سایر ادیان ابراهیمی این وحدت و 
انسجام مثال زدنی است، اضافه کرد: این طرح یک 
طرح ملی است و فقط به دو استان آذربایجان غربی 
اهمیت  دهنده  نشان  بلکه  ندارد  ارتباط  شرقی  و 
ارومیه  ایران برای حفظ دریاچه  جمهوری اسلامی 
است و به عنوان یک طرح زیست محیطی برای همه 

شهروندان و منطقه بتواند مؤثر باشد.
وحدت  ما  نمی خواهد  دشمن  رئیسی  الله  آیت 
خواست  برخلاف  مراسم  همین  و  باشیم  داشته 
جلسه ای  جلسه،  این  کرد:  اضافه  است،  دشمن 
دانشگاهی،  روحانی،  بخواهد  دشمن  که  نیست 
پاسدار و ارتشی کنار هم بنشیند در یک طرح زیست 
محیطی همکاری شأن را جشن بگیرند این خواست 
دشمن نیست، این طرح، یک طرح ملی است ولو 
در ارومیه واقع شده است و مربوط فقط به استان 
آذربایجان غربی و آذربایجان غربی نیست، این طرح 
به منطقه ارتباط دارد، طرح زیست محیطی که نشان 
دهنده اهمیتی است که جمهوری اسلامی ایران به 
حفظ دریاچه ارومیه دارد، سرمایه گذاری می کند 
برای همه  افتتاح شود  دارند  همه مسئولان همت 
ساکنان این استان یک حرکت جمعی با همت ملی و 
همت منطقه ای برای احیای دریاچه ارومیه که تأثیر 

گذار است.
وی با بیان اینکه افتتاح این طرح جلوه انسجام و 
وحدت ملی است، عنوان کرد: ما باید قدردان این 
همت هم باشیم خداوند را شکر باشیم با همت با 

پیگیری کار بزرگی را رقم زد.
احیای دریاچه ارومیه یک طرح ملی است

نتیجه  به  برای  اینکه  بر  تاکید  با  جمهور  رئیس 
رسیدن این طرح عظیم همه همت کردند و کار بزرگی 
رقم خورد، گفت: احیای دریاچه یک طرح ملی است، 
این طرح متعلق به تمام کشور و منطقه است. وی با 
بیان اینکه تمام مسئولان همت دارند که این دریاچه 
به عنوان یک طرح زیست محیطی برای تمام ساکنان 
و منطقه مؤثر باشد، افزود: این کار جلوه انسجام و 
وحدت ملی است که تمامی مسئولان در بخش های 

مختلف برای آن همت کردند.
آیت الله رئیسی با اشاره به اینکه باید قدر این همت 
را بدانیم که کارهای بزرگی با همین پیگیری ها انجام 
می شود، اظهار کرد: کاری که از سال های آغازین 
انقلاب اسلامی در این منطقه انجام دادند از جمله 
پاک کردن منطقه از لوث وجود کسانی که آزادی 
امنیت  پاسداران  اما حضور  نمی خواستند  را  مردم 
مردم را تضمین کرد، مناطق آلوده با تقدیم شهدای 

ارزشمند ترک و کرد و سایر نیروها تأمین شد.
وی با بیان اینکه هم باید از طراحان این طرح و 
هم مجریان باید تقدیر کرد هم در دولت گذشته و 
هم در این دوره، این هم یکی از آن پروژه های نیمه 
تمام دولت گذشته بود، اضافه کرد: همه مسئولین 

احیای  شأن  خواسته  شرقی  و  غربی  آذربایجان 
دریاچه ارومیه بود، از کارگران عزیزی که این تونل 
را کار کردند تشکر می کنم، قرارگاه سازندگی افتخار 

آفرید و کار بزرگی انجام داد.
یکسال سه  این  در  اینکه  بیان  با  رئیس جمهور 
شیفته کار می شد تا پروژه آماده بهره برداری شود، 
افزود: مشکلات جدی وجود داشت برای اینکه به 
این مرحله برسیم، باید این کار تا احیا کامل ادامه 
داشته باشند و هیچکس مأموریت خودش را تمام 

شده نداند.
دریاچه ارومیه مسئله دولت است

وقتی  قطعاً  اینکه  به  اشاره  با  رئیسی  الله  آیت 
انسجام و همت باشد و دل ها به هم نزدیک باشد 
خداوند هم برکاتش را نازل می کند، اظهار کرد: گاهی 
وزیر نیرو برای کنترل پروژه در نیمه های شب هم 
در این محل حضور پیدا می کردند تا کار را لحظه ای 
اهمیت  زیست  محیط  حفظ  به  کنند،  پیگیری 
می دهیم و کار ماست و حضور من در این منطقه 

هم برای و هم نشان دادن اهمیت کار است.
رئیس جمهور با بیان اینکه دریاچه ارومیه مسئله 
دولت است، گفت: باید معلوم بشود مسئله دریاچه 
مشکل  مردم  مشکل  است.  دولت  مسئله  ارومیه 
دولت است، حق آبه کشاورزان محفوظ است و طبق 

برنامه اختصاص می یابد.
رئیس جمهور تاکید کرد: یادمان نمی رود در همین 
نقده شرایط ناامنی که آن روزها بود و با همت مردم 
آذربایجان غربی و شرقی و سایر نقاط کشور مسئله 
اول ایران کشور شد و خدا رحمت کند مرحوم حجت 
را  آذربایجان  نقده،  با حفظ  را که  الاسلام حسنی 

حفظ کردند و وجود اشرار را دفع کردند و باید راه 
نورانی آنها برای ما به عنوان درس الگو مطرح باشد، 
نسل جوان نقده آن روز را ندیدید و آذربایجان آن 
روز را ندیدند و امام را ندیدند و این جهاد تبیین لازم 
دارد. آیت الله رئیسی یادآور شد: در نشست های 
مختلفی که با مسؤولان و مردم این منطقه داشتیم و 
در سفرهای مختلف به منطقه مهمترین درخواست 
و مطالبه مردم احیای دریاچه ارومیه بود و دولت نیز 
با توجه به دغدغه مردم این موضوع را در اولویت 

قرار داد.
امنیت و اقتدار امروز ایران با جهاد تبیین به نسل 

جوان بازگو شود
آیت الله رئیسی افتتاح طرح انتقال آب از کانی 
سیب به دریاچه ارومیه را نشانگر نتیجه بخش بودن 
همدلی، پشتکار، همت، و پیگیری امور دانست و 
گفت: اگر طراحی و ابلاغ دستور و تخصیص بودجه 
۲0 درصد کارها باشد، ۸0 درصد نتیجه بخش بودن 

کارها محصول پیگیری و استمرار است.
دست  تمام  از  قدردانی  ضمن  همچنین  وی 
اندرکاران اجرای این طرح در دولت فعلی و نیز دولت 
پیشین به سخنان رهبر معظم انقلاب مد ظله العالی 
نیز اشاره کرد و گفت: ۲۲ بهمن ماه شکوه مردم ایران 
در ابعاد مختلف سیاسی بود و لازم است تمام علما 
و تمام کسانی که به نوعی تریبون در دست دارند، با 
جهاد تبیین بویژه به نسل جوان روشن کنند که این 
امنیت و اقتدار امروز ایران اسلامی محصول خون 
شهیدانی است که در اعصار و ادوار مختلف برای 

حفاظت از نظام و انقلاب جانفشانی کردند.
رئیس جمهور یاد و خاطره شهیدان انقلاب و دفاع 

مقدس را نیز گرامیداشت و گفت: شهیدان الگوی 
نسل جوان هستند و نسل جوان با مرور وصایای 
تمام  از وصایای شخصی  که پس  شهدا می بینند 
شهیدان گران سنگ حراست از انقلاب، رهبر و نظام 

را به بازماندگان خود توصیه کرده اند.
وی یادآور شد بار دیگر از تمام دست اندرکاران 
انجام و به سامان رساندن این طرح قدردانی کرد و 
گفت: تا احیای کامل دریاچه ارومیه تکمیل تمام ۲۶ 
طرح ستاد احیای دریاچه ارومیه همت و پشتکار لازم 
را به خرج دهید تا انشاالله برکت و موهبت خداوند 
متعال نیز شامل حالمان شود و با بارش رحمت الهی 

وضعیت دریاچه ارومیه بهبود یابد.
پروژه عظیم تونل 3۶ کیلومتری انتقال آب از سد 
کانی سیب به سمت دریاچه ارومیه که از سال ۱3۹۴ 
آغاز و در هشت ماه گذشته روند  کار اجرایی آن 
ترمیم و رفع مشکل آن با سرعت دنبال شده بود، با 
حضور و دستور آیت الله سید ابراهیم رئیسی افتتاح 
شد. این طرح که در مجموع برای اجرای آن، 3۵ 
هزار میلیارد ریال هزینه شده است، آب از مخزن 
سد کانی سیب وارد تونل انتقال 3۶ کیلومتری شده، 
پس از آن با ورود به کانال ۱۱ کیلومتری، به رودخانه 
گدار می رسد و پس از طی ۲۸ کیلومتر مسیر این 

رودخانه وارد پهنه آبی دریاچه ارومیه می شود.
در فاز نخست این طرح، قرار است 300 میلیون 
مترمکعب آب به صورت سالانه وارد دریاچه ارومیه 
شود. فاز دوم این طرح هم که طبق گفته مسئولان 
مربوطه قرار است سال آینده مورد بهره برداری قرار 
گیرد، با اجرای طرح های مرتبط انتقال آب را تا ۶00 

میلیون مترمکعب افزایش خواهد داد.

آیت الله رئیسی:

ومیه جلوه وحدت ملی است افتتاح سامانه انتقال آب به دریاچه ار
آیت الله ابراهیم رئیسی در مراسم بهره برداری از فاز نخست تونل انتقال آب سد کانی سیب به دریاچه ارومیه با تبریک سالروز ولادت امام 
حسین )ع(، اظهار کرد: امام حسین )ع( الگو و باور مشترک همه مسلمان است، امام حسین )ع( نقطه اعتقاد همه مسلمانان است هم شیعه و 
سنی و هم مسیحی، زرتشتی همه ادیان توحیدی به امام حسین )ع( احترام می گذارند، چه زیبا امروز روز پاسدار نامگذاری کردند، روز پاسدار 

را به همه پاسداران تبریک می گویم.

 این طرح یک 
طرح ملی 

است و فقط 
به دو استان 

آذربایجان غربی 
و شرقی 

ارتباط ندارد 
بلکه نشان 

دهنده اهمیت 
جمهوری 

اسلامی ایران 
برای حفظ 

دریاچه ارومیه 
است

وزیر آموزش و پرورش:

 وزیر آموزش و پرورش گفت: به هیچ وجه اجازه فروش به مدارس 
وقفی خیری را نداده ایم و در صدد فروش مدارس دولتی با ارزش 

افزوده بیشتر و تبدیل به احسن آن هستیم.
یوسف نوری در جلسه شورای آموزش و پرورش کوثر با تبریک 
اعیاد شعبانیه اظهار کرد: ما ظرفیت خوبی را در آموزش و پرورش 
داریم و قطعاً از این ظرفیت نیروی انسانی توسعه محور در تقویت 
جبهه های تولید به ویژه دانش بنیان و اشتغال آفرین استفاده خواهیم 
کرد. وی ضرورت توسعه هنرستان های فنی و حرفه ای را در کنار 
تربیت نیروی انسانی ماهر و متخصص یادآور شد و تصریح کرد: به 
جای ترویج تفکر غلط گذشته در حوزه فنی و حرفه ای و دانش بنیان، 
بهتر است این مجموعه ها بیشتر از گذشته مورد حمایت قرار گیرند.
در  مدارس  تعطیلی  ماه   ۲۶ به  پرورش  و  آموزش  وزیر 

ایام کرونا اشاره کرد و گفت: بخش عظیمی از این تعطیلی ها زائد 
بوده و بهتر است فرهنگ تعطیلی در این کشور اصلاح شود تا به 
هر بهانه ای مدارس را تعطیل نکنیم. نوری ضرورت جلب مشارکت 
اولیا و همکاری آنها را به عنوان یار مشارکتی و همراه دلسوز نظام 
تعلیم و تربیت یادآور شد و افزود: زیست بوم تلاش مؤثر باید جای 
خود را به تعطیلی های بی جا بدهد و بهتر است نیروی کار شایسته 
و متخصص تربیت و در مسیر رشد و بالندگی کشور حرکت کنیم. 
وی در بخش دیگری از سخنان خود خاطرنشان کرد: همزمان با 
سال »تولید، دانش بنیان و اشتغال آفرینی« ما در صدد راه اندازی 
هنرستان های گردشگری با فناوری های جدید و همچنین توسعه 
هنرستان های کشاورزی، صنعتی و خدماتی هستیم تا بهره وری 
را در کشور ارتقا دهیم. نوری اضافه کرد: سرانه فضاهای آموزشی 
در کشور از ۵.۲ دهم است که در شهرستان کوثر این سرانه ۸.۸ 
مربع  متر  دهم  دانش آموز گیوی ۸.۸  هر  ازای  به  که  است  دهم 
فضای آموزشی را شاهد هستیم که عموماً مدارس یک نوبته در 
این شهرستان اداره می شود. وی تعیین تکلیف واحدهای آموزشی 
بلااستفاده را نیز یادآور شد و بیان کرد: با اجاره دادن و یا فروش 
آنها می توانیم به ارزش افزوده بیشتر در این بخش کمک کنیم تا این 
مجموعه ها تبدیل به احسنت شوند. نوری با تاکید بر اینکه به هیچ 
وجه مدارس وقفی خیرین به فروش نمی رسد، اظهار کرد: در توسعه 
سرمایه های معنوی، اجتماعی و ایجاد پژوهش سراهای مناسب بهتر 
است گام های مؤثری را برداریم و حتی از ظرفیت روزهای تعطیل نیز 

می توانیم برای حضور دانش آموزان در چنین فضایی استفاده کنیم.
وی در ادامه سخنان خود تصریح کرد: حتی در ایام اسکان نیز 
می توان از فضاهای بلااستفاده آموزشی استفاده کرد که البته در این 
زمینه در صدد رقابت با بخش خصوصی و صاحبان مراکز اقامتی 
و هتل ها نیستیم بلکه ارائه خدمات به فرهنگیان با قیمت نازل در 
اسکان  اجرای طرح  از  پرورش  و  آموزش  وزیر  است.  کار  دستور 
مسافران و گردشگران نوروزی در ایام تعطیلات نوروز ۱۴0۲ خبر 
داد و گفت: در خود شهر اصفهان ۵0 درصد مسافران در نوروز 
۱۴0۱ در مدارس اسکان داده شده بودند. نوری افزود: امیدواریم 
امسال نیز فضای مناسبی را برای اسکان فرهنگیان در تعطیلات 
نوروزی ۱۴0۲ فراهم کنیم. وی به اقتدار آموزش و پرورش اشاره کرد 
و ادامه داد: اقتدار ما از آنجا است که در پنج المپیاد جهانی رتبه 
چهارم را کسب کردیم در حالی که بسیاری از کشورهای اروپایی و 
آمریکایی از ما عقب بودند. نوری در بخش دیگری از سخنان خود 
خاطرنشان کرد: ما از ظرفیت خانواده ها در کنار مدارس برای بهبود 
فرآیند تعلیم و تربیت استفاده می کنیم و قطعاً آئین های برگزار شده 
در ۱3 آبان، اعتکاف، جشن تکلیف، ۲۲ بهمن و نیمه شعبانی که در 
پیش رو است، قدرت آموزش و پرورش را نمایش خواهد داد. وزیر 
آموزش و پرورش به نیروهای توانمند تربیت یافته در دامن آموزش 
و پرورش نظیر شهید بهشتی، کاظمی آشتیانی، شهید رجایی و 
حسن تهرانی مقدم اشاره کرد و گفت: این شخصیت ها در آموزش و 

پرورش اوج اعتبار و عظمت ما بودند.

وشیم مدارس وقفی خیری را نمی فر

 مدیرعامل سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان گفت: آثار برگزیده سمپوزیوم 
بین المللی مجسمه سازی در مناطق مختلف کلانشهر اصفهان جانمایی خواهد 

شد.
حمید قنادنیا در نشست خبری نخستین سمپوزیوم بین المللی مجسمه سازی 
اصفهان، با بیان اینکه پیش تر ۶ سمپوزیوم )گردهمایی فلسفی- علمی( به 
صورت داخلی برگزار کرده بودیم، اظهار داشت: سمپوزیوم مجسمه و نماد برای 

نخستین بار در اصفهان در سطح بین المللی در حال برگزاری است.
وی افزود: در پی فراخوانی که هیئت انتخابیه و شورای تخصصی در حوزه نماد 
و مجسمه اعلام کرد 3۷ هنرمند تراز اول کشور شامل ۲۷ هنرمند داخلی و ۱0 

هنرمند خارجی دعوت شدند.
مدیرعامل سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان ادامه داد: ۷0 اثر به دبیرخانه 
نخستین سمپوزیوم بین المللی مجسمه اصفهان رسید که ۱۴ اثر شامل ۱۱ اثر 
داخلی و سه اثر خارجی از کشورهای روسیه، ترکیه و ارمنستان در هیئت داوران 

انتخاب شد.
قنادنیا با اشاره به اینکه سمپوزیوم از ۲۴ بهمن ماه آغاز بکار کرده است و تا 
هشتم اسفند ماه ادامه دارد، خاطرنشان کرد: آثار برگزیده در ایام عید نوروز و 
به مدت ۲- سه ماه به صورت تجمعی در شهر اصفهان جانمایی خواهد شد و 
سپس با نظر خود هنرمندان در مناطق پانزده گانه شهر اصفهان به طور دائمی 
نصب خواهد شد. وی با بیان اینکه دانشگاه ها، هنرمندان و دانشجویان دعوت 
شده، اقبال خوبی از این سمپوزیوم داشتند، اضافه کرد: طراحی و اجرای پروژه ها 

طی ۱۵ روز موضوعی بسیار جذاب بود که همه هنرمندان و اساتیدی که حضور 
داشتند از آن استفاده کردند.

مدیرعامل سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان با بیان اینکه امسال به دنبال 
آثار فاخر و ماندگار هستیم، افزود: حدود ۲.۵ میلیارد تومان در مجموع برای 
برگزاری این سمپوزیوم هزینه شده که با این روش که سازمان از آثار هنرمندان 

استفاده می کند از نظر ریالی بسیار به صرفه بوده است.
قنادنیا همچنین به برنامه های سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان برای ایام 
عید نوروز اشاره کرد و گفت: آثار هنری بسیار خوب شب عید، محور تاریخی 
است که با توجه به اینکه 3۶ ابنیه تاریخی تخریب شده در اصفهان داریم هفت 
اثر در مقیاس یک به ۱0 آماده شده و در ایام نوروز به همراه تصاویر قدیمی آنها 

به نمایش گذاشته خواهد شد.
وی با اشاره به اینکه در حوزه نورپردازی و مبلمان شهری کارهای ویژه و خلاق 
برای نصب در پارک های مناطق پنج و ۱0 در نظر گرفته شده، گفت: در محور 

رودخانه زاینده رود نیز تجهیزات بازی تیک بال نصب می شود.
راستای  در  داشت:  ابراز  اصفهان  شهرداری  زیباسازی  سازمان  مدیرعامل 
سمپوزیوم سه نماد شهید کشوری، نماد مقاومت سردار شهید سلیمانی و نماد 

تفکر نصب خواهد شد.
قنادنیا اضافه کرد: سازمان زیباسازی نوروز پیش رو در حوزه دیوار نگاره ها در 
فضای بصری و ترافیکی شهر، در ۲ محور اصلی کاوه- میدان امام حسین )ع( و 

میدان سروش تا دروازه شیراز به طول ۱3 هزار مترمربع انجام می دهد.

وی با اشاره به اینکه تمامی دیوارنگاره ها به طور مشخص در شورای تخصصی 
بررسی خواهد شد، اضافه کرد: تلاش می شود که همه دیوارنگاره ها با یکدیگر 

هارمونی خاصی داشته باشند.
مدیرعامل سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان ادامه داد: برپایی نمادین 
پرچم  عدد  هزار  نصب ۲  و  پانزده گانه  مناطق  تمامی  در  سین  هفت  سفره 

سامورایی )عمودی( از دیگر برنامه های این سازمان در ایام نوروز است.
قنادنیا اضافه کرد: با توجه به اینکه نوروز امسال با ماه مبارک رمضان همزمان 
شده، تلاش می شود که آذین بندی ها در پنج نقطه گردشگری شامل محور 
میدان امام حسین )ع(، خیابان سپه، پل خواجو و مناطق سه و ۶ و چهارباغ 

عباسی تلفیقی از این ماه مبارک و نوروز باشد.
وی افزود: سولارها )صفحات خورشیدی( نیز با طرح هایی که شامل اسماءالهی، 

نماد ماه مبارک رمضان، نوروز و نام شهدا تزئین خواهد شد.
همچنین پیمان کریمی مسئول نماد و مجسمه سازمان زیباسازی شهرداری 
اصفهان با بیان اینکه آثار شرکت کننده در سمپوزیوم بین المللی مجسمه سازی، 
رئالیستی و معاصر است، اظهار داشت: حضور سه نسل از مجسمه سازان 
کشور از جمله هنرمندان معاصر امضا دار و صاحب سبک را در این سمپوزیوم 
شاهد هستیم. وی با بیان اینکه مجسمه سازی با سنگ را نیز در دستور کار 
با فلز ساخته  المان هایی چون نماد چوگان که  داریم، درخصوص زنگ زدگی 
شده، توضیح داد: حدود ۶0 درصد هنرمندان مجسمه ساز بر حفظ زنگ زدگی 
آثار تاکید دارند زیرا زنگ زدگی یک تکنیک و به بیان دیگر یک تفکر هنری برای 

این آثار است. مسئول مجسمه و نماد سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان با 
اشاره به اینکه قبلاً سمپوزیوم چوب و سنگ نیز برگزار شده، اضافه کرد: با توجه 
به اینکه فلز نسبت به چوب و سنگ انعطاف و فرم پذیری بیشتر و هزینه و وقت 
کمتری نیاز دارد، طی دو سال اخیر مورد اقبال هنرمندان و سازمان زیباسازی 

بوده است.

مدیرعامل سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان:
آثار برگزیده سمپوزیوم بین المللی مجسمه سازی در اصفهان نصب می شود


